
亲爱的喜信堂家人，Shalom!
感谢主！ 政府在国家迈入地方性流行病过渡阶段期间，允许宗教场所开放恢复
实体聚会。喜信堂家人，欢迎回家！

为了大家的安全和健康，并能安心参加聚会，教会将依据 标准作业程序 (SOP)，
执行一切聚会的运作，包括消毒。恳请大家给予以下事项最高的配合：

1. 谁可以出席实体聚会？
A. 身体没有COVID-19症状者（发烧 37.5c及以上、咳嗽感冒、呼吸急促等）。
B. 个人不是COVID-19 确诊者，或MySejahtera不是处于“高风险” 者，或不
是处于"HSO居家隔离令"者。

2. 参与聚会务必配合事项
A. 全程戴上口罩。
B. 使用消毒液或洗手液保持双手清洁。
C. 保持1米人身距离及个人卫生。
D. 避免身体接触（如：握手、拥抱等）与群聚。
E. 12岁以下孩童须与父母同坐，并全程有父母陪伴在侧。
F. 聚会前在MySejahtera应用程序里更新个人的COVID-19状态。

3. 报到步骤（Check-in）
A. 从5月1日起，出席实体聚会者无需预先报名（Pre-registration）, 然而出
席者仍需要在MPA礼堂入口处报到 (Check-in)。

B. 若没有Church Center App，现场服事人员会协助您进行Check-in。
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Praise the Lord! As our country moves into the transition to an endemic phase,
the government is allowing religious sites to resume physical gatherings.
Welcome home, GT family!

Who can attend church services ?
A. Those who do NOT have any symptoms of COVID-19 (fever above 37.5,

cough, shortness of breath, chills & rigors).
B. Individuals who are NOT symptomatic COVID-19 positive, "High Risk" on

their MySejahtera status or under HSO order.

Safety Requirements
A. Wear your mask at all times.
B. Sanitize or wash your hands with soap.
C. Observe 1-meter social distancing and good hygiene.
D. Remember to avoid touching and crowding.
E. Children under 12 years old must sit with their parents and be

accompanied by parents at all times.
F. Updated Covid-19 Status on MySejahtera App.

Check in
Starting from 1st of May, no pre-registration is required to attend physical service.
However, attendees still need to check in at the entrance to MPA.
If you don't have the Church Center App, the Check-in usher will assist you.
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